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حسین کریمی: 

استاد صباغ نظم را در فوتبال تبریز حاکم کرد
بازیک�ن س�ابق تی�م تراکتور گف�ت: مرحوم 
صب�اغ، مدیر، مدبر، متعصب و دلس�وز فوتبال 
تبریز بود و علاقه خاصی به ایجاد نظم و ترتیب 

در تیم های تحت اختیارش داشت.
حس��ین کریمی در گفت و گو با سرویس ورزشی 
عص��رآزادی اظه��ار داش��ت: مرحوم صب��اغ، مدیر، 
مدبر، متعصب و دلس��وز فوتبال تبری��ز بود و علاقه 
خاص��ی به ایجاد نظ��م و ترتی��ب در تیم های تحت 
اختیارش داش��ت و ش��خصیت والای ایش��ان باعث 
 ش��ده بود که اهالی ورزش و فوتب��ال احترام خاصی 

برای ایشان قائل شوند.
وی افزود: ش��خصیتی که بی��ش از نیم قرن در فوتبال تبریز بر س��ر زبان ها بود و زحمات 
زیادی برای اعتلای و س��رافرازی فوتبال تبریز متحمل شد و به همین دلیل به وی لقب پدر 

فوتبال تبریز را داده بودند.
پیشکس��وت فوتب��ال تبریز گفت: اس��تاد صب��اغ در تیم های ش��اهین تبریز، تاج س��ابق، 
تراکتورس��ازی تبریز و منتخب تبریز سابقه بازی داشته و در سال 1343 به تیم ملی دعوت 
ش��د و در کس��وت مربیگری هم هدایت تیم های تراکتور، منتخب آذربایجان شرقی، منتخب 
جوانان تبریز، ماشین س��ازی و دانشگاه تبریز را برعهده داشته است و افتخارات بی شماری را 
برای فوتبال تبریز کس��ب کرده اس��ت که در زمان بازیکنی قهرمانی با تیم منتخب تبریز و 
در زمان مربیگری نایب قهرمانی با تیم منتخب آذربایجان ش��رقی در س��ال 1365  بخشی از 
این افتخارات بود و بعد از بازنشستگی از دوره بازیکنی، تیم پیشکسوتان فوتبال تبریز با نام 

آرسنال را تشکیل داد و نزدیک به 45 سال برای این تیم زحمت کشید.

مهدی نوع بشر:

 بعد از اشتباهم صباغ با احترام من را کنار خود نشاند

دروازه بان س�ابق تیم منتخب آذربایجان ش�رقی و تراکتور گفت: بعد از اشتباهم 
در یک بازی، اس�تاد صباغ  هنگام تعویض و من را به آغوش کش�یده و با احترام به 

نیمکت تیم برد و در کنار خود نشاند.
ب��ه گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، مهدی نوع بش��ر در س��الگرد درگذش��ت پدر 
فوتب��ال آذربایجان گفت: ب��رای من افتخار بزرگی بود که در تیم منتخب آذربایجان ش��رقی 
ش��اگرد مرح��وم اس��تاد صباغ ب��ودم ؛ایش��ان رفت��ار پهل��وان منش��انه ای با ش��اگردانش 
 داش��ت و مانن��د ی��ک پدر ب��رای ما ب��ود و همیش��ه ه��وای بازیکن��ان تیمش را داش��ت.

نوع بش��ر افزود: بارها بازیکنان تیم برای مش��کلات شخصی ش��ان ب��ه وی مراجعه می کردند 
 و اس��تاد صب��اغ ب��رای حل مش��کلات آنان هر آنچ��ه از دس��تش برمی آمد، انج��ام می داد.

وی  ب��ا بی��ان خاط��ره ای از زنده یاد صباغ  می گوید: در س��ال 65 و در ب��ازی تیم منتخب 
آذربایجان ش��رقی ب��ا مازندران م��ن درون دروازه تیم قرار داش��تم و در نیم��ه اول یک گل 
ب��د خوردم. در بی��ن نیمه از آقای صباغ خواس��تم من را تعویض کند چون ش��رایط روحی 
 خوب��ی نداش��تم اما ایش��ان قبول نکرد و گفت: ب��رو و با تمام قدرت  به ب��ازی ات ادامه بده.

نوع بش��ر افزود: آن روز، روز من نبود و جو س��نگین حضور 30 هزار تماشاگر و اشتباه من در 
نیمه اول،  فش��ار زیادی ایجاد کرده بود و در نیمه دوم هم یک گل دیگر خوردم که باز هم 
من در این گل عملکرد خوبی نداش��تم و مورد اعتراض تماش��اگران حاضر در باغشمال قرار 

گرفتم.
وی بیان داش��ت: در دقیقه 80 بازی قادر دانش مهر به جای من وارد میدان شد، اما بیوک 
صباغ  هنگام تعویض آمد و من را در آغوش کشیده و با احترام به نیمکت تیم برد و در کنار 
خود نش��اند و من چنان شرمنده رفتار و بزرگ منشی ایشان شدم که اصلا بازی و اشتباهاتم 

را فراموش کردم.

تلاش می کنم یک امیرحسین جدید بسازم

حسین زاده: شرایط خوبی در استقلال دارم
مهاجم تیم استقلال از شرایطش در این تیم گفت.

به گزارش ایلنا، امیرحسین حسین زاده مهاجم تیم استقلال در خصوص شرایط خودش در 
اس��تقلال اظهار داش��ت: این لطف خدا بود که در اولین بازی، عملکرد راضی کننده ای داشته 
باشم. به نظرم این عملکرد راضی کننده نیست و باید بیشتر از این تلاش کنم. شرایط خوبی 
در استقلال دارم. وی ادامه داد: ما یک بار قبل از بازی با الهلال تمرینات پیش فصل را انجام 
داده ایم و کم کم به بازیهای دوس��تانه و تاکتیکی می رس��یم. حس��ین زاده در خصوص اینکه 
گفته می شود چند روزی است که نوع تمرینات استقلال تغییر کرده است، افزود: از روزی که 
من آمدم تمرینات همینگونه بوده است. آقای پین آمده و یک تمریناتی را اضافه کرده، قبل 
از ایش��ان هم آقا فرهاد تمرینات خوبی طراحی می کرد. مهاجم اس��تقلال در خصوص اینکه 
چقدر به آینده این تیم امیدوار است، گفت: امیدوارم فصل اول را پرقدرت شروع کنیم و گام 

اول را قوی برداریم و خودم هم تلاش می کنم یک امیرحسین جدید بسازم.

عزیزی: تیم های تنیس ایران بدون مشکل در اردن هستند
رییس فدراس�یون تنیس گفت: تیم های ملی تنیس دختران و پسران ایران بدون 
مش�کل در اردن حضور دارن�د و اپراتور آژانس هواپیمایی در صدور بلیت اش�تباه 

کرده بود.
داود عزیزی در گفت وگو با ایس��نا، درباره زمان پرواز تیم های ملی زیر ۱۲ سال دختران و 
پسران ایران به مسابقات اردن که به جای بعد از ظهر، شب انجام شد، بیان کرد: تیم های ملی 
در حال حاضر در اردن حضور دارند و س��رمربیان تیم ها نیز در جلس��ه فنی شرکت کرده اند. 
آن ها با اختلاف ش��ش ساعت پرواز کردند و این اشتباهی بوده که توسط اپراتور صدور بلیت 
آژانس هواپیمایی انجام گرفت و هیچ مش��کل دیگری هم نبود. اینکه گفته می شود، تیم های 
دختران و پس��ران ۲۴ س��پتامبر )۲ مهر(  باید پرواز می کردند اما ۲5 سپتامبر )3 مهر( اعزام 
ش��دند، اصلا چنین چیزی نبوده اس��ت و از ابتدا قرار بر این بود که تیم ۲5 س��پتامبر اعزام 
ش��ود و ورود به اردن هم همان ۲5 س��پتامبر بوده است. عزیزی در مورد اینکه بلیت ها پس 
از صدور چک ش��ده اند یا خیر، گفت: با آژان��س هواپیمایی هماهنگ کرده بودیم که بلیت ها 
۲5 س��پتامبر س��اعت ۱5 باشد و تاریخ و ساعت رزرو اولیه هم که برای ما فرستادند، درست 
بود. خود آژانس هواپیمایی متوجه اشتباهش شد و ضمن عذرخواهی، کل هزینه های بلیت 
مجدد را متقبل شد و صادر کرد. تیم های ملی هم به جای ساعت ۱5 شنبه، ساعت ۲۲ شب 
پرواز کردند و در حال حاضر هم بدون مش��کل در محل مس��ابقات حضور دارند. او در پاسخ 
به این پرس��ش که انتظار دارد تیم بزرگس��الان به گروه سه دیویس کاپ صعود کند، تاکید 
کرد: کادرفنی و بازیکنان در حال حاضر در اردوی کیش هس��تند و فدراسیون تمام امکانات 
را فراهم کردو تیم تلاش می کند که از گروه خود بالاتر برود و دل مردم را ش��اد کند. توکل 

ما نیز به خدا است.
رییس فدراس��یون تنیس در پاسخ به پرسش دیگری مبنی براینکه با توجه به کیفی بودن 
کاروان اعزام��ی به بازی های آس��یایی، ب��رای حضور این رش��ته در کاروان تلاش می کند یا 
خی��ر، تصری��ح کرد: قطعا  دفاع می کنم و در اولین فرصت، خدمت وزیر و رییس کمیته ملی 
المپی��ک می روم و صحبت می کن��م تا تنیس هم جزو کاروان اعزامی به بازی های آس��یایی 

هانگژو باشد.

عصرآزادی / س�رویس ورزشی: داور تکواندو 
آذربایجان شرقی در مس�ابقات پومسه اروپا به 

عنوان داور نمونه انتخاب شد.
به گزارش سرویس ورزشی عصر آزادی آنلاین، یلدا 
بشک داور اس��تان آذربایجان ش��رقی به عنوان داور 

نمونه مسابقات پومسه قاره اروپا انتخاب شد.
یلدا بش��ک به همراه اس��تاد مه��دوی در 3 رویداد 
بزرگ قاره اروپا، کیوروگی، پومس��ه و پاراتکواندو در 

کش��ور ترکیه به سر می برند. ششمین دوره مسابقات 
 G1 – 2021 جام ریاست فدراسیون جهانی در اروپا
در رده سنی نوجوانان و بزرگسالان و همچنین بخش 
پومسه طی روزهای 24 تا 31 شهریورماه به میزبانی 

“استانبول” ترکیه برگزار گردید.
نهمین دوره مسابقات قهرمانی اروپا پاراتکواندو هم 
از روز گذشته با حضور 157 ورزشکار این رشته آغاز 

گردیده است.

مربی جامائیکایی اس�بق تی�م فوتبال اس�تقلال گفت: مهدی 
قایدی یکی از بازیکنان محبوب من اس�ت؛ دوس�ت داش�تم که 

مهدی به اروپا برود اما او هنوز جوان است و زمان دارد.
به گزارش ایرنا، میگوئل کولی، مربی اسبق تیم فوتبال استقلال که در 
زمان وینفرد ش��فر در جمع آبی پوشان بود و حالا هم کمک مربی الخور 
قطر اس��ت در گفت وگو با ایرنا، درباره آخرین وضعیت این تیم در لیگ 
ستارگان قطر اظهار داشت: فصل جدید بسیار سخت و دشوار است چرا 
که بازیکنان حرفه ای خارجی و باکیفیت بومی در لیگ س��تارگان حضور 
دارند. برای ما مهم این اس��ت که بتوانیم در لیگ بمانیم. خوب کار خود 
را ش��روع نکردیم اما در فوتبال همه چیز به س��رعت تغییر می کند. یک 
بازیکن خارجی کمتر نسبت به بقیه تیم ها داریم اما باید به مبارزه کردن 

ادامه بدهیم.
وی درباره همکاری ادامه دارش با وینفرد ش��فر خاطرنش��ان کرد: من 
و وینفرد ش��فر هفت س��ال اس��ت که باهم کار می کنیم. در این سال ها 
همواره مربی تاکتیکی تیم هایش بوده ام و کار کردن با او همیش��ه برایم 

لذتبخش بوده است و از وینفرد خیلی چیزها یاد گرفته ام.
مرب��ی جامائیکایی تیم الخور که پیش از این س��ابقه کار در امارات را 
هم دارد، درباره سطح فوتبال قطر و امارات بیان داشت: من در امارات و  
قطر کار کرده ام و هر دو لیگ در سطح بالایی قرار دارند. تنها تفاوت این 
۲ لیگ در آن اس��ت که در لیگ امارات هر تیمی این ش��انس را دارد تا 
بتواند بر دیگری غلبه کند و حتی قهرمان ش��ود. در قطر اما ماجرا کمی 
متفاوت است و چهار پنج تیم نسبت به بقیه تیم ها قدرت بیشتری دارند. 
با این وجود به هر ۲ لیگ احترام می گذارم؛ پیشرفت آنها باعث می شود 

تا آسیا هم پیشرفت کند.
وی درب��اره حض��ور بازیکنان ایران��ی در قطر و ام��ارات تصریح کرد: 
بازیکنان ایرانی در همه جای دنیا مورد احترام هس��تند. آنها با قدرت و 

در س��طح بالایی فوتبال بازی می کنند. من در اینجا)قطر( برخی از آنها 
را دیده ام که چه نمایش درخش��انی داشته اند. فصل قبل امید ابراهیمی 
بیش��ترین دقایق حضور در یک فصل را داشت که در سن و سال او این 
خارق العاده اس��ت. جالب اس��ت ک��ه او در این فصل با ی��ک تیم جدید 

قرارداد امضا و در چالشی تازه شرکت کرد.
کولی درباره انتقال مهدی قایدی بازیکن س��ابق اس��تقلال به امارات و 
اینکه آیا فوتبال امارات او را در مس��یر پیشرفت قرار خواهد داد یا خیر، 
گف��ت: مهدی قایدی یکی از بازیکنان محبوب من اس��ت. من دوس��ت 
داش��تم و می خواس��تم که مهدی به اروپا برود اما او هنوز جوان است و 
زمان دارد. این خیلی مهم است که خودش پیشرفت کند نه اینکه لیگ 
امارات بخواهد باعث پیشرفتش شود. قایدی یک نمایش بی  نظیر مقابل 
الش��ارجه داشت و این نش��انه ای از کارهای بزرگی است که او قرار است 

در ادامه انجام دهد.
وی درباره شکس��ت اس��تقلال مقابل الهلال اذعان داش��ت: استقلال 
تغییرات زیادی داش��ته اما مهم این اس��ت که آنها ب��ا قدرت و کیفیت 

به مس��یر خ��ود ادامه دهن��د. در بازی اس��تقلال و الهلال ه��ر دو تیم 
نمای��ش بدی داش��تند. الان مهمترین نکته برای اس��تقلال این اس��ت 
ک��ه بتواند س��طح خ��ود را ب��الا ببرد و یک م��دل بازی ب��رای خودش 
 بس��ازد تا ه��واداران لذت ببرند. هم��ه بازیکنان باید ب��رای پیراهن آبی

بجنگند.
مربی اسبق اس��تقلال درباره عملکرد فرهاد مجیدی خاطرنشان کرد: 
دوس��ت ندارم زیاد درباره سرمربی صحبت کنم. همیشه روی بازیکنان و 
هواداران تمرکز و حساس��یت بیشتری وجود دارد. همه مربیان استقلال 
ب��رای ه��واداران کار می کنند. این موضوع در مورد ه��ر مربی از آلمان، 
ایتالیا یا هر کش��ور دیگری صادق است. اما می خواهم نکته ای را به شما 
بگویم. فوتبالِ خوب، چیزی نیست که که درباره اش حرف بزنید؛ چیزی 
است که باید آن را به چشم ببینید. برای فرهاد آرزوی موفقیت می کنم 
چون او س��رمربی استقلال اس��ت و من برای این جایگاه احترام زیادی 
قائل هستم اما هر کسی که در استقلال است باید صحبت کردن و حرف 
زدن را تم��ام کند و ش��روع به کار کند تا ه��واداران ماحصل تلاش او را 

ببینند و درباره اش صحبت کنند.
کولی در پایان درباره حضور پرسپولیس در جمع هشت تیم برتر لیگ 
قهرمانان آسیا گفت: در پرس��پولیس آرامش و ثبات بسیار خوبی حاکم 
اس��ت. بازیکنان زیادی در این س��ال ها از این تیم رفته اند اما آنها نفرات 
جدی��د و باکیفیت��ی را جذب کرده اند. آنها همچنان رقیب من هس��تند 
ام��ا آرزو می کن��م بتوانند بهتری��ن نتیجه را برای مردم ایران به دس��ت 
بیاورند. دلیل اصلی موفقیت پرس��پولیس س��اختار آنهاست و امیدوارم 
روزی استقلال هم چنین س��اختاری داشته باشد. این خیلی مهم است 
که استقلال به خوبی حمایت شود. آخرین قهرمانی تیم در زمان وینفرد 
ش��فر بود و این اصلا خوب نیست. فوتبال برای هواداران همه چیز است 

و آنها شایسته و لایق خوشحالی و موفقیت هستند.

کولی: دوست داشتم قایدی به اروپا برود

مدیرعام�ل باش�گاه صنعت نفت آب�ادان گفت: ای�ن آقای وزیر 
ورزش که می گوید امسال نگاه ویژه ای به تیم های نفتی دارم باید 
در این باره پاس�خگو باشد. دیگر چه زمانی قرار است بودجه تیم 

واریز شود. بعد از دی ماه یا بهمن ماه؟!
جهانگیر کی ش��مس مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان در گفتگو با 
خبرنگار ورزش��ی ایلنا در خصوص آخرین و ش��رایط تیم فوتبال صنعت 
نفت آبادان اظهار داش��ت: اردوی صنعت نفت در تهران لغو ش��ده است. 
منطقه اروند هنوز یک ریال هم پرداخته نکرده و در حس��اب باشگاه یک 
ریال هم نیس��ت.  ما منتظر آینده هس��تیم.  بازیکنان و کادرفنی صنعت 
نفت آبادان هم از ش��رایط مطلع هس��تند و با تیم همکاری می کنند؛ اما 
الزام��ات و امکاناتی که بقیه تیم ها دارند ما نداریم. نه اردو رفته ایم، حتی 
پ��ول خرید لباس هم نداریم. قطعاً این موضوعات در آینده تیم تاثیرگذار 
خواه��د ب��ود.  وی افزود: با تیمی ک��ه تا امروز ریالی ندارد و کس��ی هم 
پاسخگو نیست که چه زمانی می خواهد به حساب تیم واریز شود. هر چه 
به مس��ئولین می گوییم در حال از دست دادن زمان هستیم و زمان قابل 
بازگشت نیست. ما کم کم به شروع مسابقات نزدیک می شویم؛ اما کسی 
به صحبت های ما توجه نمی کند. به اندازه کافی مشکلات را در  رسانه ها  

صدا و سیما شفاف سازی کردیم و وضعیت بد را گفته ایم. 
مدیرعامل صنعت نفت آبادان تصریح کرد:  ۱0 میلیارد نسبت به بودجه 
دیگر تیم ها اصلًا مبلغ قابل محسوس��ی نیست. حتی اگر این ۱0 میلیارد 
تومان هم پرداخت شود ۱9 میلیارد بدهی فصل گذشته باز باقی می ماند. 

ب��رای آین��ده  چه کار باید بکنی��م؟ اردو را لغو کردی��م. دیگر بعد از این 
ش��اید امکان حضور در مسابقه را نداش��ته باشیم و به سمت عدم حضور 
در لیگ برتر برویم. کی  شمس با اشاره به صحبت های وزیر ورزش گفت:  
این مس��ائل را وزارت ورزش باید پاس��خگو باش��د. این آقای وزیر ورزش 
که می گوید امس��ال نگاه ویژه ای به تیم ه��ای نفتی دارم باید در این باره 
پاس��خگو باشد. دیگر چه زمانی قرار اس��ت بودجه تیم واریز شود. بعد از 

دی ماه یا بهمن ماه؟! 
وی در خصوص بودجه، صنعت نفت عنوان کرد: تنها بودجه تیم صنعت 
نفت آبادان، از طریق اسپانس��رینگ لباس است که مبلغ آن ۱0 میلیارد 

تومان است. که خنده دار است.
مدیرعامل صنعت نفت آبادان درباره چرایی بروز مش��کلات مالی اظهار 

داش��ت: 9 س��ال پیش بند قانون��ی ایجاد کردند که ش��رکت های دولتی 
نمی توانن��د هزین��ه تیم فوتبال را  پرداخت کنن��د. وزارت نفت هم طبق 
قانون مجلس نمی تواند هزین��ه ای انجام بدهد. تیم در برهوت بیابان رها 
ش��ده اس��ت. به همین خاطر معلوم نیس��ت زیر نظر کدام نهاد هستیم. 
وزارت ورزش ی��ا وزارت نف��ت و ... به همین خاطر مش��کلات  بروز کرده 
است. متاسفانه بعد 9 سال تکلیف روشن نشده است. امسال وزیر ورزش 
قول ویژه داده اس��ت اما دو تیم نفتی همچنان مظلوم هس��تند. تا امروز 
فقط صحبته��ای وزیر ورزش وعده بوده اس��ت. تاریخش  واریز پول هم 
اهمی��ت زی��ادی دارد. اگر  ۲5 مهر ماه 3 ه��زار میلیارد هم بدهند فایده 

ای ندارد.
وی گف��ت: وقت��ی پول لباس و اردو نداریم چگونه به مصاف اس��تقلال 
و پرس��پولیس برویم؟ وقت��ی از امروز نتیجه را می دانی��م چرا لیگ برتر 
برگ��زار می کنی��م. 8 تیم خصولت��ی و صنعتی با  ۲00 ی��ا 300 میلیارد 
هزینه  بهترین مربی، بازیکن و اردو ممکن را دارند و از همین حالا  اعلام 
می کنم تیم ما بازنده اس��ت. اصلًا با این ش��رایط تیم چطور باید در لیگ 

برتر بماند؟
مدیرعام��ل صنعت نفت آبادان گفت:  بعید اس��ت اتفاق خاصی بیفتاد.  
مگر من مالک ش��خصی تیم هس��تم؟ این تیم قدیم��ی ترین تیم فوتبال 
کشور است . وزرای ورزش و نفت، فرماندار باید پاسخگو باشند و مشکل 
را حل کنند . نمایندگان مجلس مس��ئولیت اجتماعی، امنیتی وسیاسی 

در برابر تیم دارند. باید درباره آینده تیم پاسخگو باشند. 

مدیرعامل صنعت نفت آبادان 

کی شمس: یک ریال در حساب صنعت نفت نیست

درخشش داور تکواندو شهر 
مراغه در مسابقات اروپا

قربانی:

 استاد صباغ همیشه احترام به قانون و داوران را گوشزد می کرد
 »مسی« رابطه »امباپه« و »نیمار« 

را شکرآب کرد؟

مالک باشگاه ماشین سازی تبریز گفت: مرحوم استاد صباغ احترام به قانون، داور، رعایت نظم و 
اخلاق ورزشی را مورد توجه جدی قرار می داد. 

به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، یونس قربانی مالک باشگاه ماشین سازی بازیکن سابق تیم دانشگاه 
تبریز اظهار داش��ت: اس��تاد صباغ که بنده افتخار ش��اگردی ایشان را طی س��ال های 136۸ تا 1371 در تیم 
فوتبال دانش��گاه تبریز داش��ته ام بس��یار منضبط، پایبند به نظم  و رعایت نظم را در همه شئونات مورد توجه 
قرار می دادند. همه را به خوب درس خواندن،   منظم بودن در امور و داشتن شخصیت و اخلاق مناسب دعوت 

می نمود و احترام به قانون، داور، رعایت نظم و اخلاق ورزشی را مورد توجه جدی قرار می داد.
وی افزود: یادم هس��ت همیش��ه بازی سالم و تلاش حداکثری را به بازیکنان گوشزد می کرد و در همه حال 
وظیفه  بازیکن را تلاش، دوندگی و احترام به داور بیان می کرد. بس��یار انس��ان باشخصیتی بود و همیشه با ما 
که دانشجو و به نوعی بازیکن  جوانی در تیم محسوب می شدیم با وجود سن بالا ایشان با احترام برخورد می  
کرد. همیشه خوش مشرب، خنده رو و علیرغم دیسلپین بالا بسیار، انسان با احساس و دوست داشتنی بود  و 

به  هنگام صدا زدن اسامی، بازیکنان را با لفظ آقا مورد خطاب قرار می داد.
این مدرس دانش��گاه تصریح کرد: بدون  توجه به اس��م و رس��م افراد در ارنج تیم و بازی دادن، به کیفیت 
فنی، نظم، حضور مرتب در تمرینات و تلاش و فعالیت بازیکنان چه در در تمرینات و چه در اردوی مسابقات 
بس��یار حساس بوده و همیش��ه بازیکنان را به تحصیل و کس��ب دانش در کنار ورزش و بازی فوتبال تشویق 

می نمودند.

تصاویر دوربین های تلویزیونی در دیدار شب گذشته)شنبه( 
تیم ه�ای پاری س�ن ژرمن و مون پلیه از گلای�ه و انتقاد تند 
»کیلین امباپه« از »نیمار« حکایت دارد؛ اختلافی که به نظر 

بعد از پیوستن »لیونل مسی« به پاریس پررنگ شده است.
تی��م فوتبال پاری س��ن ژرمن با پیروزی برابر مون پلیه، ش��مار 
بردهای خود را از هشت بازی در لیگ یک فرانسه به عدد هشت 

رساند.
»ادریس��ا گاناگ��ی« در دقیقه 14 نخس��تین گل بازی را برای 
پی اس جی به ثمر رس��اند و شاگردان »مائوریتسیو پوچتینو« در 

دقیقه ۸۹ این پیروزی را تثبیت کردند؛ زمانی که »نیمار« در محوطه جریمه حریف »جولیان درکسلر« را به 
عنوان مقصد پاس خود انتخاب کرد و وی نیز برای باز کردن دروازه »جوناس اوملین« مرتکب هیچ اشتباهی 

نشد. 
این گل در واقع نخس��تین لمس توپ درکس��لر یک دقیقه بعد از ورود به زمین بازی و جانش��ینی »آنخل 

دی ماریا« بود.
کیلین امباپه هم درس��ت مثل دی ماریا قبل از گل دوم پاریس��ی ها تعویض ش��د و جای خود را به »مائورو 
ایکاردی« داد. دوربین های تلویزیونی تصویر وی را پس از گلزنی درکسلر در حالی به ثبت رساندند که به نظر 

می رسد مرد فرانسوی در حال گلایه کردن از نیمار به یکی از هم تیمی های خود روی نیمکت است.
براساس گزارش آرام سی/RMC، امباپه در گاناگی زننده گل نخست پی اس جی می گوید «او)نیمار( در طول 
بازی چنین پاسی را به من نداد.« به نظر می رسد در بهشت پاریس مشکلی به وجود آمده و رابطه امباپه و نیمار 
شکرآب شده است. تنش احتمالی امباپه با نیمار، نخستین مشاجره مرد فرانسوی با یکی از هم تیمی های خود 
نخواهد بود زیرا وی در تابس��تان س��ال جاری در جریان رقابت های یورو 2020 با »الیویر ژیرو« هم تیمی وی 
در تیم ملی فرانس��ه نیز وارد درگیری و تنش ش��د.  البته این گلایه می تواند به دلیل ناراحتی وی از تعویض 
شدن باشد اما وی بی شک چهره دوست داشتنی به خود نگرفته و قطعا این رفتار به مذاق مرد برزیلی خوش 

نخواهد آمد. 
شاید دلیل دیگری هم برای گلایه امباپه وجود داشته باشد؛ »لیونل مسی«؛ فوق ستاره آرژانتینی که به تازگی 
از بارسلونا جدا شده و به پاریس کوچ کرده و گرچه وی به دلیل آسیب دیدگی در این بازی حضور نداشت اما 
رابطه صمیمی و دوستی نزدیک وی با نیمار به عنوان دو ستاره اهل آمریکای لاتین بر کسی پوشیده نیست و 
در سوی دیگر شایعات از این حکایت دارد که امباپه از پیوستن مسی به پی اس جی چندان رضایت نداشته و 

باتوجه به شرایط، به نظر حضور مسی در شکرآب شدن رابطه این دو بازیکن بی تاثیر نباشد.
تیم فوتبال پی اس جی در حال حاضر با نزدیک ترین تعقیب کننده 10 امتیاز فاصله داش��ته و به نظر برای 
تکرار قهرمانی خود در لوش��امپیونه مصمم اس��ت.  تیم تحت هدایت پوچتینو سه شنبه هفته جاری در رقابت 

های لیگ قهرمانان نیز باید به مصاف منچسترسیتی برود.

تیم دانشگاه تبریز سال 1371- ورزشگاه دانشگاه تبریز
بیوک صباغ سرمربی تیم دانشگاه تبریز و یونس قربانی نشسته از راست نفر دوم

 عکس بعد از تمرین تیم منتخب آذربایجان شرقی در اواسط دهه 60
 صباغ ایستاده نفر اول از راست و مهدی نوع بشر ردیف نشسته نفر اول از سمت چپ


